

Date: 01/02/2018

Mr. Saif Sayah Al Mansouri Senior Head of listed Affairs Department Abu Dhbai Securities Market P.O.Box 54500, Abu Dhabi United Arab Emirates

Greetings,

Subject: Result of Board meeting held on 01st February 2018

Kindly be informed that the meeting of the Board of Directors of the National Bank of Umm Al Qaiwain took place as scheduled on Thursday 01 February 2018 at 10:30 am at the NBQ Head Office in Umm Al Qaiwain.

The following agenda items were discussed and approved as follows:

- 1. The preliminary financial result for the year ended 31st December 2017.
- Resolved to convene of the Annual General Assembly Meeting on Sunday 11th March 2018 at 10:00am and approval of the agenda.

Yours Faithfully,

التاريخ: 2018/02/01

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم رئيس أول إدارة شوون الشركات المدرجة سوق أبوظبي للاوراق المالية ص ب 54500، أبوظبي الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة و بعد،

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 10 فبراير 2018

نفيدكم علما بأن مجلس إدارة بنك أم القيوين الوطني (ش.م.ع) قد عقد إجتماعه المقرر يوم الخميس الموافق 01 فبراير 2018، الساعة الساعة العاشرة و النصف صباحا بالمكتب الرئيسي للبنك، في امارة أم القيوين.

تمت مناقشة البنود التالية والموافقة عليها من قبل مجلس الإدارة:-

- النتائج المالية الأولية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2017.
- دعوة الجمعية العمومية السنوية للإنعقاد يوم الأحد الموافق 11مارس 2018 عند الساعة العاشرة صباحا والموافقة على جدول أعمالها.

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الاحترام،

ك. بالاسبر امنيان نائب المدير العام K. Balasubramanyan Deputy General Manager